
                                                                         Do kancelarii Ministerstwa Zdrowia  
 
Panie Ministrze wnoszę petycje o normalne otwarcie przychodni dla pacjentów i normalny kontakt z 
lekarzem pierwszego kontaktu. 
Na  teleporadę też jest mała szansa  
Do rejestracji przychodni nie ma możliwości się dodzwonić linia ciągle zajęta automat odpowiada 
zadzwoń później i tak za każdym razem  
Jeżeli udajemy sie do przychodni  jesteśmy traktowani gorzej jak psy musimy stać przed drzwiami 
przychodni bo barykada jest postawiona i pielęgniarki nie wpuszczają  i jeszcze maja pretensje PO CO 
TU PRZYCHODZIUCIE trzeba dzwonić  
Prywatnie wszyscy lekarze przyjmują i nie boją się koronawirusa  
Pielęgniarki łażą po galerii sklepach bazarach  wszędzie normalnie funkcjonują a w przychodni się boja 
mnieć kontakt z pacjentami  
taka praca jest okej  nic nie robią nie ma pacjentów kawka herbatka nawet w fartuchy nie zakładają bo 
po co a pobory takie same  
ale jak teleporada jest płatna i to wcale nie mało to po co sie zajmować   pacjentami minutka 
rozmowy   i do widzenia  
Panie Ministrze trzeba to zmienić musimy normalnie funkcjonować nie stać nas chodzenie po 
lekarzach  prywatnie  
Trzeba przychodnie zmusić do normalnej pracy jak sie boja to są kombinezony maski itp  zarazić mogą 
sie wszędzie nie koniecznie w przychodni  
 


